
30% discount on Pacific Coffee X Stojo pocket cup upon any
purchase of coffee bean

惠顧任何咖啡⾖，可享七折優惠價購買Pacific Coffee X Stojo
折疊杯

Promotion Period 優惠期限: Now until stocks last 即⽇起⾄換完即⽌

THE PEAK TOWER
LIMITED PROMOTIONAL OFFERS

⼭頂凌霄閣
限時推廣優惠

 Shop G08-10

 Terms and conditions apply on the promotions. For details, please contact the corresponding merchants. In case of
any disputes, decision of The Peak Tower Limited and the participating tenants shall be final. 

推廣受有關條款及細則約束。詳情請與有關商戶聯絡。如有任何爭議，將以凌霄閣有限公司及有關商戶之決定為準。  

DINING AT THE TOP 佳餚美景

50% discount upon purchase of designated dishes for dine-in 
Enjoy unlimited buy 1 get 1 free promotion on designated drinks for
dine-in 

堂⻝惠顧指定菜式，可享半價優惠

堂⻝惠顧指定飲品，可無限享⽤飲品買⼀送⼀優惠

Promotion Period 優惠期限: Now until 即⽇起⾄ 30.09.2020 

 Shop 304 - 305

OTHER DINING OUTLETS 其他特⾊⻝肆

 Shop G17

Upon purchase of any 2 types of Tofu Pudding or Chinese Sweet
Soup, can get a complimentary third one

惠顧任何2款⾖腐花或中式糖⽔，可免費獲贈多⼀碗指定糖
⽔

Promotion Period 優惠期限: Now until further notice 即⽇起⾄另⾏通知 



 Terms and conditions apply on the promotions. For details, please contact the corresponding merchants. In case of
any disputes, decision of The Peak Tower Limited and the participating tenants shall be final. 

推廣受有關條款及細則約束。詳情請與有關商戶聯絡。如有任何爭議，將以凌霄閣有限公司及有關商戶之決定為準。  

 Shop G18

Upon purchase of any 3 types of cones with gelato, can get a
complimentary fourth one

惠顧任何3款甜筒雪糕，可免費獲贈多⼀款雪糕

Promotion Period 優惠期限: Now until further notice 即⽇起⾄另⾏通知

Up to 50% discount upon purchase of designated items

惠顧指定商品，可享低⾄五折優惠

Promotion Period 優惠期限: Now until 即⽇起⾄30.09.2020

SHOPPING PARADISE 搜購無窮

Up to 50% discount upon purchase of designated items

惠顧指定商品，可享低⾄五折優惠

Promotion Period 優惠期限: Now until further notice 即⽇起⾄另⾏通知 
 Shop P111 - 112

 Shop G04

 Shop G05

Up to 50% discount upon purchase of designated items

惠顧指定商品，可享低⾄五折優惠

Promotion Period 優惠期限: Now until 即⽇起⾄30.09.2020

 Shop G07

40% off upon purchase of designated items

惠顧指定商品，可享6折優惠

Promotion Period 優惠期限: Now until further notice 即⽇起⾄另⾏通知



 Terms and conditions apply on the promotions. For details, please contact the corresponding merchants. In case of
any disputes, decision of The Peak Tower Limited and the participating tenants shall be final. 

推廣受有關條款及細則約束。詳情請與有關商戶聯絡。如有任何爭議，將以凌霄閣有限公司及有關商戶之決定為準。  

20% discount upon purchase of designated items
HK$ 100 discount upon purchase of  HK$ 800 nett 

惠顧指定商品，可享⼋折優惠

惠顧任何貨品折後價滿港幣800元，可減港幣100元

Promotion Period 優惠期限: Now until 即⽇起⾄30.09.2020

 Shop G15-16

A complimentary gummy candies (50g) upon purchase of
HK$ 50

惠顧滿港幣50元，可免費獲贈混合軟糖果⼄包 (50克)

Promotion Period 優惠期限: Now until further notice 即⽇起⾄另⾏通知 Shop 201

Enjoy special price or discount upon purchase of
designated items

以不同優惠價或折扣購買指定商品

Promotion Period 優惠期限: Now until 即⽇起⾄30.09.2020
 Shop 203

A complimentary gift upon purchase of HK$ 100 or above on
regular priced items

惠顧任何正價商品滿港幣100元或以上，可免費獲贈精美
禮品⼄份

Promotion Period 優惠期限: Now until further notice 即⽇起⾄另⾏通知

Shop 301

 Shop 204

Up to 30% discount upon purchase of any items
Buy 3 get 1 free for all items

惠顧任何商品，可享低⾄七折優惠

惠顧任何商品，可享買三送⼀優惠

Promotion Period 優惠期限: Now until 即⽇起⾄ 30.09.2020 
*The offer cannot be used in conjunction with any promotions, offers or discounts
*此優惠不可與其他優惠同時使⽤



 Terms and conditions apply on the promotions. For details, please contact the corresponding merchants. In case of
any disputes, decision of The Peak Tower Limited and the participating tenants shall be final. 

推廣受有關條款及細則約束。詳情請與有關商戶聯絡。如有任何爭議，將以凌霄閣有限公司及有關商戶之決定為準。  

A complimentary digital photo file upon purchase of any photo
products

惠顧任何相⽚商品，可免費獲贈其相⽚電⼦檔案⼀張

Promotion Period 優惠期限: Now until further notice 即⽇起⾄另⾏通知

 Shop 302 - 303

Hong Kong residents can enjoy Buy 1 Get 1 Free on regular priced
admission ticket at main entrance
⾹港居⺠憑⾹港永久居⺠⾝份證或臨時居⺠⾝份證於蠟像館正⾨售

票處購買即⽇⼊場⾨票，即可享「買⼀送⼀」⾨票優惠。

Hong Kong resident can enjoy free one-time entry at Madame Tussauds
Hong Kong on their birthday, and seven days before or after their
birthday at the main entrance; Up to three accompanying guests can
enjoy 40% discount on regular priced admission
⾹港市⺠只須於⽣⽇當天、⽣⽇前七天或後七天蒞臨⾹港杜莎夫⼈

蠟像館並於正⾨售票處購票時出⽰⾹港⾝份證，將可免費⼊場；與

「⽣⽇之星」同⾏的三位摯親好友，更可獲享正價成⼈⾨票六折優

惠。

Promotion Period 優惠期限: Now until 即⽇起⾄ 31.12.2020

Promotion Period 優惠期限: Now until 即⽇起⾄ 31.12.2020 

 Shop P101

ENTERTAINMENT WITH THRILLS 玩樂無窮

A complimentary digital photo file upon purchase of any photo
products

惠顧任何相⽚商品，可免費獲贈其相⽚電⼦檔案⼀張

Promotion Period 優惠期限: Now until further notice 即⽇起⾄另⾏通知
 Shop 101


